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Na nedavnoj održanoj Skupštini Varaždinske županije, vijećnici iz Kluba HDZ-a  

glasali su za odluku o kupnji dodatnih prostora za Srednju školu Ludbreg. Projekt  

Srednje škole u Ludbregu započeo je 2013.  godine, a danas Srednju školu Ludbreg 

pohađa 266 učenika, te su zaposlena 54 profesora. Cilj projekta je  decentralizirati 

školstvo i učiniti srednjoškolsko obrazovanje dostupnijim i jednostavnijim za sve 

učenike s područja istočnog dijela županije koji gravitiraju prema Ludbregu. 

 

Viktorija Horg vijećnica HDZ-a naglasila je da je izrazito zadovoljna napretkom koji se 

učinio u proteklih nekoliko godina.  

- „Preseljenjem na novu lokaciju učinjen je velik iskorak, učenici imaju odlične uvjete 

nastave, kao i učeničke prakse za obrtnička i tehnička zanimanja za što je županija  

ove godine izdvojila dodatna sredstva za kupnju novih prostorija koje će se pridodati 

srednjoj školi. Mislim da je to prepoznato i kod učenika iz cijele regije i uvjerena sam 

kako će iz godine u godinu upisne kvote biti sve veće. Vodstvu škole i institucijama  

ostaje da rade dalje na razvoju škole, prije svega u iznalaženju modela za izgradnju 

nove školske zgrade, jer tada će cijeli projekt biti zaokružen. Taj krajnji cilj je nova 

školska zgrada u kojoj će nastavu pohađati blizu 400 učenika, što će biti i jedan novi 

zamah i potencijal za grad, županiju, kao i lokalno gospodarstvo jer očekujemo 

nastavak i još bolju povezanost između škole i gospodarstva“-naglasila je Horg, te 



dodala „Vratili smo mlade i mladost u naš grad, a oni će  dati novu snagu da 

ustrajemo na ovome projektu do kraja“. 

 

Istaknula je da se u mandatu aktualne Vlade premijera Plenkovića puno napravilo za 

područje Grada Ludbrega i okolice. Sufinanciranje, odnosno financiranje projekata  

dolazi iz sredstava Europske unije ili državnog proračuna. 

 

 „Dogradnja zgrade dječjeg vrtića Radost“  iznosi 2,8 milijuna kuna čime će se 

poboljšati standard boravka djece, uređenje Arheološkog parka “Iovia” u vrijednosti 

od skoro 16 milijuna kuna, s kojim će se preurediti samo središte grada. U općine 

Mali Bukovec odlazi 3,3 milijuna kuna za rekonstrukciju društvenog doma u Svetom 

Petru. Općini Martijanec dodijeljeno je 7,4 milijuna kuna za izgradnju i opremanje 

vrtića. Također, u planu je još Aglomeracija Ludbreg, kao i ulaganje Hrvatskih voda 

za uređenje sliva na rijeci Bednji i Plitvici“- zaključila je Horg. 

 

 

 


